
Владимир Костић: Нисам давао никакав интервју у протекле три недеље, нити сам се изјашњавао о предлогу Александра Вучића
субота, 29 јул 2017 13:56

 Београд -- Председник САНУ Владимир Костић саопштио је да у протекле три недеље
није давао интервјуе, те да се са изненађењем суочио са изјавама које су пренели
медији.

  

  "Током претходног дана присутни чланови Извршног одбора САНУ, укључујући и моју
маленкост, донели су одлуку да се о 'дијалогу о Косову', а након јасне реакције
генералног секретара САНУ, до добијања званичног позива више на оглашавају", истиче
Костић у изјави за јавност достављеној Тањугу.   

"У току тог састанка телефоном ме је контактирала новинарка Блица, али ми је, након
објашњења какву смо одлуку донели, речено да сам позван не због интервјуа, него
понуде да у следећих 15 дана напишем ауторски текст о стању и перспективама Србије",
навео је Костић.

  

Додаје да је, у краћем часкању, обавестио новинарку и да је интервју обећао Тањугу, по
повратку са годишњег одмора.

  

"Део изнесених ставова се поклапа са мојим приватним ставовима које сам вишекратно
износио, али не и са исказом да ће Извршни одбор моћи да артикулише 'неки њихов
заједнички став'", каже Костић и објашњава:

  

"Сасвим супротно, САНУ је институција независних и аутономних појединаца, са читавом
лепезом ставова, и сваки, укључујући и мој потенцијални покушај да 'артикулишем' туђе
ставове био би обична злоупотреба".
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Као институција, Академија може да понуди заједничке експертске потенцијале (нпр.
Одбор за Косово и Метохију, стручњаци за културну и уметничку баштину итд.) и
појединачна мишљења својих чланова.

  

"Укључивање мог 'интервјуа', заједно са ставовима председника Вучића, није коректно
ни према њему, ни према мени, јер имплицитно указује на неку врсту планиране
синергије мишљења", наводи председник САНУ.

  

Коначно, каже, не би себи допустио да се званично другим могућим саговорницима
обрати са „морају“.

  

Због тога, овај гест доживљавам као гест изневеравања и злоупотребе поверења у
досадашњој коректној сарадњи са медијима, закључио је Владимир Костић.

  

(Танјуг)
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